
  

 
 

 

 
 

Møteprotokoll nr. 7/2018 
 
 
 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Tinbua, Rådhuset 
Dato: 13.09.2018 
Tid: 10:00 – 14:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Sissel Eide Fremstad Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Walter Braa Medlem FRP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Marthe Rødsjø MEDL SV 
Einar Aaland MEDL H 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Laila Iren Veie Marthe Rødsjø SP 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Geir Aune Økonomisjef 
Øyvind Haraldsvik Fagforbundet 
Anne M. Standahl Møtesekretær 

 
 
 
Merknader: 
 Ingen merknader til innkalling sakliste. 
 Anne M. Bjørnerud var innkalt som vara, men møtte ikke. Det var derfor 6 

stemmeberettigede på møtet. 
 Sissel E. Fremstad var inhabil i sak 18/47. 
 



  

 
 
Saksnr Innhold Lukket 

  
Referatsaker: 

 

RS 18/34 Svar på søknad om utvidet skjenkebevilling for 
enkeltanledning på Tjønnstua 22.08.18 

 

RS 18/35 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling ved 
Restaurant Sjøsiden 31.08, 01.09, 02.09.,05.09., 
07.09., 08.09., 09.09. og  12.09. 

 

RS 18/36 Svar på søknad om skjenkebevilling i Eidsvoll 
ungdomshus 20.10.18 

 

RS 18/37 Startlån søknad og tilskudd til etablering  
(Ref=162359) 

X 

RS 18/38 Startlån søknad (Ref=162719) X 
RS 18/39 Startlån søknad (Ref=162535) X 
RS 18/40 Startlån søknad (Ref=160948) X 
RS 18/41 Startlån søknad (Ref=163188) X 
  

Saker til behandling: 
 

PS 18/46 Tilskuddsordning utbygging av mobildekning 2018 
– finansiering 

 

PS 18/47 Kompensasjon til grunneier for etablering av 
basestasjon for mobilt samband bestående av hytte 
og mast 

 

PS 18/48 Økonomiplan 2019 – 2022  
 
 
 
Oriteringer: 
 Ordfører orienterte om status vedr. Myran industriområde. 
 Rådmannen orienterte om «Nasjonal betydning av sjømatnæringen», en rapport fra Sintef.  
  



  

 

Saker til behandling: 

PS 18/46 Tilskuddsordning utbygging av mobildekning 2018 – finansiering 

Rådmannens innstilling: 
Bjugn kommune setter av inntil kr 900 000 i lokal egenandel til mobilprosjektet Skavdal/Haugen i 
budsjettet for 2019. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 13.09.2018  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommune setter av inntil kr 900 000 i lokal egenandel til mobilprosjektet 
Skavdal/Haugen i budsjettet for 2019. 
 
 
 
 

PS 18/47 Kompensasjon til grunneier for etablering av basestasjon for mobilt samband 
bestående av hytte og mast 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges frem uten forslag til innstilling. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 13.09.2018  
Behandling: 
Sissel Eide Fremstad meldte seg inhabil i saken. 
 
Forslag fra ordfører: 
Formannskapet ønsker en fast kompensasjonsordning for tiden med kr 50 000 for slike avtaler. 
Forslag fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Formannskapet ønsker en fast kompensasjonsordning for tiden med kr 50 000 for slike avtaler. 
 
  



  

 

PS 18/48 Økonomiplan 2019 - 2022 

Rådmannens innstilling: 
Økonomiplanen for 2019 – 2022 vedtas som framlagt. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 13.09.2018  
Behandling: 
Forslag fra Anne Torill Rødsjø: 
Planlegging av ny barnehage på Mebostad fremskyndes til 2019. 
Dekkes av investeringsfondet. Byggingen settes til 2020. 
 
Forslag fra Anne Torill Rødsjø ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra ordfører: 
Rådmannen får i oppdrag å selge en del av de kommunale boligene, anslag ca. 4 mill.  
 2,5 mill. settes av til gang- og sykkelveg i Vallersund.  
 1 mill. settes av til Campus Fosen for gokart-prosjekt i ishallen for å få til aktivitet når det 

ikke er is. 
 0,5 mill. settes av til nærmiljøtiltak i Lysøysundet. Rådmannen får myndighet til å gå i 

dialog for å bli enig om hvilke tiltak som skal prioriteres. 
 
Forslag fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra Hans Eide: 
Rehabilitering/tilpasning universell utforming av Alf Nebbs gate fremskyndes til 2019. 
 
Forslag fra Hans Eide ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra ordfører:  
Midler som vi får fra havbruksfondet i 2018 settes av til kai-prosjekt på Valsneset. 
 
Forslag fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådmannens forslag forøvrig ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Økonomiplanen for 2019 – 2022 vedtas som framlagt med følgende endringer: 
 Planlegging av ny barnehage på Mebostad fremskyndes til 2019. 

Dekkes av investeringsfondet. Byggingen settes til 2020. 
 Rådmannen får i oppdrag å selge en del av de kommunale boligene, anslag ca. 4 mill.  

 2,5 mill. settes av til gang- og sykkelveg i Vallersund.  
 1 mill. settes av til Campus Fosen for gokart-prosjekt i ishallen for å få til aktivitet når 

det ikke er is. 
 0,5 mill. settes av til nærmiljøtiltak i Lysøysundet. Rådmannen får myndighet til å gå i 

dialog for å bli enig om hvilke tiltak som skal prioriteres. 
 Rehabilitering/tilpasning universell utforming av Alf Nebbs gate fremskyndes til 2019. 
 Midler som vi får fra havbruksfondet i 2018 settes av til kai-prosjekt på Valsneset. 


